
 

 Zápis OV č.:  2/2024 

OsV: Osadní výbor Kutná Hora Karlov 

Datum :   6. března 2024 

Přítomni: 
 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Jana Kobyláková, Marie Pipková, Roman Pipek, Stanislav Brtnický, Kateřina Srbová, 

Lenka Lapáčková, Edita Dvorská, Ivana Zelená 

Martina Pokorná, Michal Krejčík 

Člen RM, ZM: Josef Viktora 

Příští jednání:  

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře : 

1. Veřejná hromadná doprava 
Předsedkyně osadního výboru informovala členy o proběhlém setkání předsedů OV s panem 

Fedorovičem na téma veřejné hromadné dopravy v Kutné Hoře. Předsedkyně na setkání prezentovala 

připomínky obyvatel Karlova shromážděné při posledním jednání OV (vyjádření k předloženým 

variantám pro lepší obslužnost Karlova) a s dalších zdrojů – emailové komunikace a FB ankety. 

V tuto chvíli nebude nová linka a nová autobusová zastávka (Čáslavská ulice u V Zákoutí) 

realizována z důvodu vysoké finanční náročnosti. Naopak propojení čtvrti se čtvrtí Žižkov vypadá 

nadějně a v tomto směru byly prezentovány i požadavky z jiných městských čtvrtí (propojení pro děti 

navštěvující Klimešku apod). Dále diskutována otázka zastávek (přístřešků). Na Hrnčířské ulici (v 

místě K Bělidlu) zastávka dle informace od J. Viktory ani v budoucnu nebude. 

Plánuje se průzkum vytíženosti linek. Oblast VHD budou členové OV nadále sledovat. 

Diskutován ranní autobusový spoj pro školní děti. Do ZŠ TGM je spoj v pořádku (omezení prodeje 

jednotlivého jízdného za účelem nezdržování řidiče a následně autobusu). Děti do ZŠ Žižkov – 

prověřován v loňském roce školní autobus – poptávala K. Srbová u p. Kotena – bohužel nenaplněna 

kapacita 20 dětí (pouze 12 zájemců). 

2. Hřiště u útulku 
J. Kobyláková se dále vrátila k otázce úpravy dětského hřiště u psího útulku. Požadavky předány na 

Technické oddělení. Žádost je evidována, nicméně bez konkrétních kroků a změn. K. Srbová 

informovala o proběhlé revizi hřiště. Provozní řád vymezuje věk dětí od 3/5 let a z tohoto pohledu 

jsou prvky vyhovující. Na možnost rozšíření hřiště a prvků pro starší děti nebylo ze strany města 

reagováno. 

3. Veřejné osvětlení 
Dále diskutována otázka funkčnosti veřejného osvětlení. L. Lapáčková informovala o nefungujícím 

osvětlení v ulici U Lazara. J. Viktora informoval, jak v takovém případě postupovat – informovat 

Technické služby. Následovala krátká diskuze na toto téma (nevyhovující infrastruktura, která 

způsobuje nefunkčnost, denní svícení, intenzita osvětlení nově vybudovaného chodníku do Foxconn, 

atd.). Padla taktéž otázka osvětlení Klimešky a její prezentační obrazovky, které způsobují světlený 

smog.  

Úkol: prověřit možnost snížení světelného smogu z haly Klimeška. 

4. Akce pořádané OV Karlov 
Na minulém setkání diskutována příprava další akce OV Karlov – Čarodějnice. Někteří členové OV 

nemají kapacitu zásadně se podílet na organizaci několika akcí ročně. K. Srbová a L. Lapáčková 

navrhly založení samostatného zapsaného spolku za tímto účelem a vyzvaly zbývající členy, aby se 

připojili v případě zájmu. 

5. Kutnohorský oblouk 
K. Srbová se informovala na téma tzv. Kutnohorského oblouku. J. Viktora doplnil aktuální informace 

(příslib realizace, výhled cca 10 let), související rekonstrukce hlavního nádraží, případně autobusový 



termín, parkování v Malíně atd. K. Srbová zmínila možnost vybudování mostku přes Vrchlici na konci 

stezky vedoucí od středových pekáren k Philip Morris. 

 

6. Zapáchající laguna u mostu 
S. Brtnický upozornil na zapáchající prostor (vodní laguna) mezi Unikomem a silničním mostem přes 

Vrchlici. Další diskuze – prostor je soukromým pozemkem. Členové si nejsou jisti, jestli a jakým 

způsobem tuto situaci dále řešit (např. podnět na Odbor Životního prostředí). 

7. Spolupráce a termíny 
V průběhu celého setkání se prolínaly připomínky a konstatování aktuálního stavu předložených bodů 

od OV směrem k MKH. Zásadní otázka: vybudování přechodu a chodníku k zástavbě V Zákoutí, kde 

je plánována další výstavba BD. Členové OV vyjádřili demotivaci v tomto směru řešit další podobné 

situace, když logické požadavky jsou otázkou několika let, než se jimi někdo začne zabývat a dojde 

k jejich vyřešení. Některé požadavky vyřešeny ze strany MKH jinak, než bylo požadováno (plot kolem 

dětského hřiště). Chodník / přechod – snad realizace v roce 2025? Situace Na Škvrňově kolem SOU 

(dopravní situace, nepořádek) a prodejny Hami a Havy (parkování v křižovatce, složitá dopravní 

situace). 

8. Změny v OV 

J. Kobyláková vysvětlila své důvody (především viz bod 7.) a informovala členy OV o tom, že nebude 

dlouhodobě pokračovat jako předseda ani člen OV. Jakmile bude OV člen doplněn o nového člena 

(pro zachování min. počtu členů), plánuje svou rezignaci. 

 

 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM: 

Možnost prověřit omezení světelného smogu – Klimeška. 

Zaurgování vyřízení požadavků OSV, které vyřizuje technické oddělení 

Podpoření vzniku linky VHD z Karlova na Žižkov 

 

Zapsal: Mgr. Edita Dvorská 

Ověřil:  Jana Kobyláková 


